
SKL hallituksen ylimääräinen kokous IBF-tilanteesta  
 
Aika ti 28.6. klo 17.00-18.30  
osallistujat 
pj+siht: olli hossi  
hannele impola  
jari ratia  
janne kolhonen  
ossi kauppi  
jani koivukangas  
jorma laatikainen;  
tuomas sorsa 
jari-pekka laiho  
sami järvilä 
 
poissa 
tuija hiltunen;  
arto hyvönen 
 
Asialista 
 

1. Käytiin läpi Ollin edellinen IBF-viesti hallitukselle 21.6.22  (liite 1) 
2. Käytiin läpi sheikki Talalin kaikille IBF:n jäsenmaille 27.6.22 lähettämä viesti (liite 2), johon sheikille 

on tehnyt vastineen IBF:n presidentti Faba, mutta sen sisällöstä meille ei ole jakaa dataa, mutta 
tietojemme mukaan siinä kaikki sheikin syytökset torjutaan vahvasti. Mm pääkonttori ei olla 
siirtämässä Lausannesta vaan on harkittu sivukonttorin perustamista, jotta IBF:lle saataisiin taas 
toimiva tili.  Tällä hetkellä IBF ei ilmeisesti pysty maksamaan mitään kenellekään johtuen Sveitsin 
pankkiviranomaisista, mutta yksityiskohtia ei tiedetä.  

3. Käytiin läpi Samin kirjoittama näkemys tilanteesta 27.6.22 (myös liite 2) 
- Todettiin , että yksi iso haaste tässä on se, että kuka suostuisi liittymään uuteen IBF-hallitukseen, 
kun IBF:n taloustilanne ja muukin tilanne on täysin epäselvä. Tuloslaskelmat pitää saada ensin 
ajantasalle ennen kuin  järkevästi voidaan löytää uusia uskottavia vetäjiä. 

4. Käytiin läpi Mikan Koivuniemen päivitys Ollin pyytämästä keskustelusta presidentti Faban kanssa 
28.2.22 Helsingborgissa (liite 3) 

5. Keskustelun jälkeen sovittiin yksimieleisesti, että Suomen Keilailuliitto lähettää presidentti Faballa 
oheisen sisältöisen sähköisen kirjeen (liite 4), jossa tuetaan Englannin esittämää ylimääräistä 
kongressia johdon vaihtamiseksi, mutta sitä ennen vaaditaan saada pikaisesti tilanneselvitys 
nykyjohdolta sekä kirjallisesti että etäkokouksella. 

6. Sami, JP ja Olli stilisoivat Suomen viestin lopullisen muodon ja viesti lähtee mahdollisimman pian 
eteenpäin presidentti Faballe, IBF johtokomitealle ja samalla tiedoksi eri maiden lajiliitoille. Olli ja 
Sami selvittävät oikeaa jakelulistaa.  

7. Mitään sisäistä tai ulkoista SKL-uutista ei asiasta tässä vaiheessa tehdä. 
8. Koko liittohallitus palaa asiaan viimeistään elokuun kokouksessaan. 
9. Olli päätti kokouksen klo 1830. 
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